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Protokoll för Vision avd. 200 

Tid: 23 januari klockan 13:00-17:00 

Plats: Visions kansli, Fredsgatan 23 
 

 

 

Närvarande 

 

 

 Isabell Karlsson  

 Malin Karlsson Jenny Ramstierna 

 Annika Strandberg  Annelie Wetterberg 

 Susanne Eriksson  Jonas Åström 

 Raoul Löwenborg 

 Elisabet Magnusson  

 Bulent Oktay 

 

 

                                                                                         Sabina Wahlström (adjungerad) 

 

 

 

 

 

_____________________________________           ____________________________________ _____________________________________ 

Ordförande: Isabell Karlsson                                       Sekreterare: Malin Karlsson Sekreterare Åsa Gregemo-Hjulström  

                    

  

  

_____________________________________     _____________________________________      

Justering:  Jenny Ramstierna                                     Justering: Jonas Åström 

                                        

  

  

                    

 

Ärende  

§ 1 

Öppnande av möte 

 

 

Ordförande Isabell Karlsson öppnar mötet. 

§ 2 

Fastställande av dagordningen 

 

 

 

Dagordningen fastställs.  

§ 3 

Val av justerare  

• Facilitator – Jonas Åström 

 

 

Jenny Ramstierna och Jonas Åström väljs som 

justerare. 
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§ 4 

Föregående protokoll 

 

 

Föregående protokoll godkänds. 

§ 5 

Kansliet  

 

 

 

Jenny Ramstierna kommer börja arbeta på kansliet 

på 60 procent. Startdatum för detta är dock inte 

bestämt ännu. 

 

Växter till kansliet har köpts in till kök och 

konferensrum. Även inköp av säckkärra har gjorts. 

För närvarande håller personalen på kansliet på att 

omorganisera och ersätta möblerna i lokalerna. 

 

Kamera till datorskärm behöver beställas till Jenny 

Ramstierna via regionen.  

§ 6 

Rekrytering                                       

• Medlemsstatistik                                        

 

1298 medlemmar. Magnus Lundbäck kommer att 

delta på vårt nästa styrelsemöte för att diskutera hur 

vi kan öka antalet medlemmar och förtroendevalda. 

§ 7 

Studier/konferenser    

                                    

 

3-4 februari ska Jenny iväg på TCO-utbytesdagar  

19-20 februari är Annika på kursen Ideologi och 

ledarskap. 

11-12 februari är ordförandenätverket i Stockholm.  

§ 8 

Anmälan/avanmälan                                       

• Ombud och skyddsombud 

 

Vi har ett nytt skyddsombud /Visionombud vid namn 

Louise Hedberg på huvud- hals och plastikkirurgi.  

§ 9 

 

Medlemsaktivitet 

 
Görsköj 

 

Föreläsning Olof Röhlander 

 

 

Utlottning biobiljetter inför sportlovet 

 

Hockeyn 

 

 

 

Biljetterna till Görsköj har kommit och vi har 8 

anmälda till aktiviteten. 

 

67 stycken anmälda till föreläsningen med Olof 

Röhlander. Kommunen har även fått platser av oss 

till sina medlemmar.  

 

20 biobiljetter lottas ut till 10 vinnare (två biljetter 

till 10 vinnare). Utlottningen kommer ske via 

Instagram. 

 

Runt 50 anmälda till hockeyn.  
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§ 10 

Rapport från ledamöter- och samverkan på 

verksamhetsnivå 

 

Isabell har inget att rapportera. Regionservice har 

inte heller haft samverkan ännu.  

 

Har tagits fram riktlinjer och man som fackförbund 

kan ansöka om tillstånd för fotografering som gäller 

under en tidsperiod. Mer detaljer kring detta kommer 

att komma. Rutinen är dock inte klar. Elisabeth tar 

kontakt med den ansvariga och söker tillstånd för 

Vision.   
 

Filminspelning och 

fotografering - riktlinje för.docx

AI-strategi för 

Region Örebro län.pdf
 

 

Det har även tagits fram en AI-rapport.  

 

Händer saker hela tiden i regionhuset men då det 

finns ett bra ledarskap så fungerar det. Allt är inte på 

plats ännu såsom inventarier.  

 

Folktandvården har inte haft samverkan ännu. Inget 

nytt kring utbildningen.  

 

Oroligt inom psykiatrin. Över 1000 diktat och hög 

arbetsbelastning, MVA känner att de står långt från 

mottagningen och inte har något att säga till om. 

Känner sig lågt prioriterade och bortglömda.  

 

§ 11 

En arbetsplats för alla 

• Kränkning-och diskriminering 

 

 

Pågående på regional utveckling, Serviceresor. 

Utredning pågår kring detta. 

§ 12 

Lön 

 

 

Möte inbokat med HR för en första dialog i 

löneprocessen. Återkoppling sker i februari.  

§ 13 

Rapporter 

 

I tandsköterskenätverket har vi haft en representant 

vid namn Linnea, men hon ska sluta. Den nya 

personen som ska ta över arbetar dock inte heltid, 

vilket har väckt frågan om hur detta ska hanteras. 

Styrelsen är enig om att tid då man inte arbetar inte 

kan leda till ersättning för förlorad arbetsinkomst. 

 

I tolknätverket har vi Veronica Granberg. Vi har 

beslutat att ersätta hennes förlorade löneinkomst för 

detta. Kassören kommer att kontakta Vision direkt 

för att säkerställa att detta sker på rätt sätt. 

§ 14 

Skrivelser 

 

Inget att rapportera. 
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§ 15 

Införande av Stipendier 

 

MVA och tandsköterskor 

  

 

 Isabell tar kontakt med Annika Sundin i Karlstad för 

vidare information. 

 

§ 16 

Ekonomi 

• Redovisning ekonomi (MK) 

 

 

 

Arbetet fortsätter med bokslutet. En hel del rättning 

och genomgång av tiden bakåt krävs för detta för att 

reda ut frågetecken. Felaktigheter förekommer i 

bokföringen vilket behöver rättas innan ett bokslut 

kan göras. 

§ 17 

Arbetsplatsbesök  

Information och dialog 

 

 

Diskussion och planering kring arbetsplatsbesöken 

som sker i januari till mars förs.  

§ 18 

Övriga frågor 

Planeringskonferensen i maj (AS) 

Regionhuset 

 

 

Önskemål lyfts kring att skjuta på 

Planeringskonferens 27-28/5 med någon dag. Detta 

är dock inte möjligt p.g.a. Kristi himmelsfärd. Beslut 

att ha kvar planeringen som den ligger. 

 

Fråga lyfts kring hur det går med de nya 

namnskyltarna. Dessa har kommit till kansliet och 

finns att ta för de som beställt.  

§ 19 

Kommande styrelsemöte 

 

 

 20 februari 2025. 

§ 20 

Avslutning 

 

Ordförande Isabell Karlsson avslutar mötet. 

 


